
 
 

 

 

 
II. Pedagógus találkozó a Zipernowsky utcában 

 

    Az elmúlt évben még új kezdeményezésként rendezte meg iskolánk a társóvodájával közös 

pedagógiai találkozót, de idén már  a meghívott óvónők jó hagyományként fogadták a rendezvényt. 

Célja a beiskolázás előtt egy olyan szakmai fórumot megteremteni, amely ezúttal nem a szülők, 

hanem az óvodapedagógusok számára nyújt betekintést az iskolában folyó munka, az alkalmazott 

pedagógiai módszerek, a biztosított fejlődési lehetőségek jellegzetességeibe. A meghívottak között 

üdvözölhettük Gaál Jenőnét, a KLIK 03. tankerületének oktatási referensét, Halasiné Petrovai 

Erikát, az önkormányzat Oktatási és Kulturális Osztályának óvodai referensét, Stefán Mariannt, a 

Gyermeksziget Montessori Óvoda vezetőjét és Molnár Ildikó tagóvoda-vezetőt.  

    Tavaly az iskola bemutatása után a meghívottak nyílt órákat láthattak, majd közös szakmai 

megbeszélésen cseréltük ki pedagógiai módszereink tapasztalatait. Az idei program a szakmai 

fórumot és a leendő elsősök számára nyújtott lehetőségek prezentálását diákszínpad-bemutatóval 

fűszerezte, amelynek során az óvodapedagógusok megismerhették a Zipernowskyban folyó 

tehetséggondozó munka eredményeit.  

    Reményeink szerint színes, szórakoztató élménnyé vált így a találkozó, hiszen maguk a gyerekek 

mutatták meg, mit jelent „ziperesnek” lenni, a kis műsorszámok pedig kedves élményekkel 

tarkították a délelőttöt. Előbb az énekkar adott ízelítőt tudásából, majd néptáncosaink teremtettek jó 

hangulatot. A második-harmadik osztályosok furulyaműsorral léptek fel, a negyedikesek pedig 

angol-magyar nyelvű színdarabot adtak elő, melyben a közelmúltban tartott „brazil hetek” jegyében 

egy brazil népmesét dolgoztak fel. A művészetek után a sport terén elért eredményeket láthatták a 

meghívottak egy judo-bemutató és egy nyílt testnevelés óra keretében. Természetesen a leendő 

elsősöket váró írás-olvasástanulási módszer is bemutatásra került:  az interaktív tábla nyújtotta 

lehetőségekről fiatal tanítónőnk tartott rövid tájékoztatót.    

   Reméljük, vendégeinknek is olyan kellemes emlék marad ez a délelőtt, mint amilyen nekünk, 

hiszen a gyerekek előadásai és az óvodapedagógusokkal való találkozó, szakmai tapasztalatcsere 

igazán mozgalmas, értékes időtöltést jelentett számunkra, és bízunk benne, hogy jövőre ugyanilyen 

érdeklődés kíséri majd az immár 

hagyománnyá vált pedagógus találkozót.  

 

 

 

 

 

 

 


